



Svenska Stövarklubben

Protokoll 5/2021

Tid och plats: 2021-04-19 kl. 18.00 via digitalt möte.

Närvarande: Rolf Karlsson ordförande, Marita Lithander sekreterare, Thomas Larsson, Daniel Bohlin, Peter Hermansson, Leif Lundholm, Lill Wiklund och Thomas Eriksson

Ej närvarande: Petra Högberg

§79 Mötet öppnas

Rolf hälsar oss välkomna och förklarar mötet för öppnat.

§80 Val av en justerare att jämte ordföranden justera dagens protokoll

Till att justera dagen protokoll väljs Peter Hermansson

§81 Godkännande av dagordningen

Dagordningen godkänns.

§82 Föregående protokoll

Föregående protokoll godkänns och läggs till handlingarna.

§83 Information från ordföranden

Inget övrigt än det som redovisas under kommande punkter.

§84 AU-beslut

Inga AU-beslut tagna

§85 Inkomna rapporter/ärenden

a) Annonsförsäljning i Stövaren

Styrelsen beslutar att från och med 1 maj 2021 säga upp nuvarande avtal med annonsförsäljaren på den höga kostnaden. Rolf bokar möte med säljaren för att meddela beslutet.

b) Fullmäktigebeslut från 2008 om kvartalsrapporter gällande ekonomin

I ett försök att tillmötesgå fullmäktigebeslutet skickas årsbokslutet för 2020 samt Halvårsrapporter ut för 2021 till ordföranden i samtliga klubbar. **Styrelsen beslutar att** utse Lill och Leif som ansvariga för detta.

c) Bidragsansökan Naturvårdsverket

NV kräver att ansökan kompletteras och **styrelsen beslutar att** utse Daniel som ansvarig för detta.

d) Lägesrapport om de inställda SM-tävlingarna

Rolf har varit i kontakt med Skåne-Blekinge (Hare) och tävlingen kommer att hållas den 25-26 oktober.

Daniel har varit i kontakt med Gotland (Räv) och inget datum är fastställt ännu.

e) Årsboken

En talong kommer att följa med nästa nummer av stövaren, priset för boken **beslutas** till 175kr och kommer att ha en bättre layout. **Mötet beslutar** att Peter tar fram en text till talongen.

f) Ansökan om ev. bidrag till lokalklubbar/rasklubbar vid mässor

Mötet utser Rolf till att ta fram mässor där Stövarklubben redan deltar/bör delta.

Frågan om bidrag bordlägges tills att Rolf har underlaget.

§86 Rapport från IT-ansvarig- Leif

Presentation av styrelsen skickas till Leif för publicering på hemsidan.

§87 Rapport från kassören-Lill

Lill har bokat möte med bokföringsbyrån den 28:e april.

Spiltanfonderna- innehavet ska ses över. Till att börja med skickar Rolf ut information till styrelsen om de fonder klubben har.

§88 Rapport från avelsansvarig- Daniel

Daniel informerar om att det är svårt att få in avelrapporter från rasföreningarna, Daniel stöter på igen.

Daniel och Hamiltonstövareföreningens representant deltog vid SKK's avelskonferens 17-18 april.

§89 Rapport från regelansvarig- Thomas L

Regelgruppen har enats om ett förslag på ändringar i jaktprovsreglerna. Thomas skickar ut förslaget till styrelsen.

Marita skickar in de ansökningar om INT Jaktprov som kommer in till SKK senast 30 april.

§90 Rapport från utställningsansvarig-Thomas E

Thomas skickar ut påminnelse till lokalklubbarna angående ansökningar för 2023.

§91 Rapport från medlemsansvarig-Peter

U-lista med medlemmar som ej betalat medlemsavgift fördelas och skickas ut till lokalklubbarna.

Lokalklubbs fråga om att göra fd. medlem till hedersmedlem i klubben. Peter beslutas kontakta SKK i ärendet.

§92 Rapport från räv-ungdomsansvarig- Petra

Ingen rapport då Petra ej deltar i mötet.

§93 Rapport från informationsansvarig- Peter

Peter har inget nytt att rapportera.

§94 Tidningen Stövaren

Inget nytt att rapportera

§95 Övriga frågor

a) Hemställan från Grythundsklubben

Hemställan är nu justerad enligt våra önskemål och **styrelsen beslutar att** godkänna hemställan.

b) Thomas E föreslår att en arbetsgrupp bildas för att komma överens om delegering av vissa arbetsuppgifter. Frågan bordlägges tills nästa möte.

§96 Nästa möte

Inget datum bestäms ikväll. Rolf kontaktar Petra och stämmer av dag.

§97 Mötet avslutas

Rolf tackar för i kväll och förklarar mötet för avslutat.

Vid protokollet

Marita Lithander

Justerat

Rolf Karlsson

Peter Hermansson